

本SICAV董事之公告

關於Morgan Stanley Investment Funds之新聞

內容

- 基金公開說明書之現代化，以提升資訊透明度及強化投資人保護。
- 毋須採取任何行動。

盧森堡，2024年6月17日

親愛的股東，您好：

我們與股東溝通方式之里程碑變化 我們很榮幸地宣布Morgan Stanley Investment Funds公開說明書新版本之發布。

為履行我們始終提供正確、即時及透明資訊之承諾，我們決定對本SICAV之公開說明書進行改造，目的在於使該文件對於投資人能更為友善。

無重大變更 雖然新版公開說明書在表達及排版上有所不同，但您的投資本身不會有任何變化。基金目標、策略及風險均與以前相同，且費用亦維持不變，您的權益將不會受到任何重大不利影響。

新版公開說明書之主要特色 我們將本SICAV之公開說明書分為三個主要部分：

- 基金說明
- 關於股份級別以及如何進行投資之資訊
- 關於本SICAV以及業務治理之資訊

公開說明書之內容係以淺顯易懂之文字編寫。其亦使用了視覺提示及交互引用方式，以利於文件導覽及資訊檢索。

除非本公告中另有所指，本公告之所用詞彙均與新版公開說明書所述之含義相同。

新版公開說明書之篇幅大幅減少、條理更佳清晰，且更易於理解。新版公開說明書將於2024年6月發布，您可於本SICAV網站(www.morganstanleyinvestmentfunds.com)上查閱，或於本SICAV註冊辦事處或國外代表之辦事處免費索取。

董事會對本公告所含資訊之正確性負責。如果您對上述有任何問題或疑慮，請向本SICAV在盧森堡之註冊辦事處、其投資經理－摩根士丹利投資管理有限公司(Morgan Stanley Investment Management Limited)或向您所在地區之本SICAV代表洽詢。

感謝您的關注以及選擇與我們一起投資。

Morgan Stanley Investment Funds 董事會

An announcement from the SICAV Directors

News about Morgan Stanley Investment Funds

WHAT THIS IS ABOUT

- Modernisation of the fund prospectus for greater information transparency and investor protection.
- No action is required.

Luxembourg, 17 June 2024

Dear Shareholder:

A milestone change in the way we communicate with our shareholders We are pleased to announce the release of the new Morgan Stanley Investment Funds prospectus.

In line with our commitment to always deliver accurate, timely, and transparent information, we decided to transform the SICAV prospectus, with the goal of making it more investor friendly.

No material changes Even though the new prospectus is different as to presentation and formatting, nothing about your investment itself has changed. Matters such as fund objectives, strategies, and risks remain the same as before, and fees remain unchanged. There will be no material adverse impact to your rights or interests.

Main features of the new prospectus We have structured the SICAV prospectus in three main parts:

- descriptions of the funds
- information about share classes and how to make an investment
- information about the SICAV and business governance

The prospectus content is written in accessible, plain language. It also uses visual cues and cross-references to facilitate document navigation and search of information.

Capitalised terms used in this announcement shall have the meaning ascribed to them in the new prospectus, unless the context otherwise requires.

The result is a prospectus that is significantly shorter, better organised, and easier to understand. The new prospectus will be the one dated June 2024 and you can check it out on the SICAV website (www.morganstanleyinvestmentfunds.com) or request a free copy at the registered office of the SICAV or at the offices of foreign representatives.

The Board of Directors accepts responsibility for the accuracy of the information contained in this announcement. Should you have any questions or concerns about the foregoing, please contact the SICAV at its registered office in Luxembourg, its investment manager Morgan Stanley Investment Management Limited, or the representative of the SICAV in your jurisdiction.

Thank you for your attention and for choosing to invest with us.

Morgan Stanley

INVESTMENT MANAGEMENT

Morgan Stanley Investment Funds

Société anonyme - Société d'Investissement à Capital Variable

Registered office: 6B, route de Trèves, L-2633 Senningerberg, Grand Duchy of Luxembourg

R.C.S. Luxembourg: B 29 192

The Board of the Morgan Stanley Investment Funds